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ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
 
Από  το  αριθ.5/30-4-2018 πρακτικό τακτικής συνεδρίασης του δημοτικού Συμβουλίου Ξάνθης, 
 
Αριθ. Απόφασης 104                           Περίληψη 

Έκτακτη επιχορήγηση του Δήμου Ξάνθης προς το ΝΠΔΔ με την 
επωνυμία «Κέντρο Πολιτισμού Δήμου Ξάνθης» 

 
Στην Ξάνθη και στο Δημαρχιακό κατάστημα, σήμερα 30 Απριλίου  2018 ημέρα Δευτέρα και ώρα 19:00, 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο Ξάνθης, στην αίθουσα των συνεδριάσεων του, 
ύστερα από την αριθμ.πρωτ.12522/26-4-2018 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του Δημοτικού 
Συμβουλίου που επιδόθηκε σύμφωνα με το Νόμο στο καθένα από τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου και 
κοινοποιήθηκε στο Δήμαρχο Ξάνθης και με την προεδρία του Προέδρου Δρεμσίζη Ιωάννη για να συζητήσει 
και να πάρει αποφάσεις στα παρακάτω θέματα της ημερήσιας διάταξης. 
Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο 41 δημοτικών Συμβούλων, βρέθηκαν παρόντες 33 
δημοτικοί σύμβουλοι, δηλαδή: 
ΠΑΡΟΝΤΕΣ
1) Δρεμσίζης Ιωάννης (Πρόεδρος) 
2) Αγκόρτσας Απόστολος 
3) Ανταμπούφης Νικόλαος 
4) Γιαννώτα Θεοδώρα 
5) Γκιρτζίκη Αλεξία 
6) Γουναρίδης Στυλιανός 
7) Ηλιάδης Θωμάς 
8) Θεοδωρίδης Αναστάσιος 
9) Ιγιαννίδης Στέφανος 
10) Καμαρίδης Ιπποκράτης  
11) Καρά Αχμέτ 
12) Καρά Οσμάν Χασάν Λεβέντ 
13) Κιρατζή Ερκάν 
14) Κολλάρος Γεώργιος 
15) Λομβαρδέας Μιχαήλ 
16) Λύρατζης Πασχάλης 
17) Μιχαλοπούλου Αλίκη 

18) Μούρκας Χρήστος 
19) Μπαντάκ Σιαμπάν 
20) Μπεκήρ Ογλού Σουά 
21) Μπογιάρ Αχμέτ Σελαϊντήν 
22) Μποζ Ραμαδάν 
23) Μυλωνάς  Γεώργιος 
24) Παπαδόπουλος Κυριάκος 
25) Ρεκάρης Μιχαήλ Χρυσοβαλάντης 
26) Σδρέβανος Μαρίνος 
27) Ταρενίδης Παναγιώτης 
28) Τσαρεκτσή Τζενάν 
29) Τσιακίρογλου Σωτήριος 
30) Φανουράκης Εμμανουήλ 
31) Χαριτωνίδου Ειρήνη 
32) Χασάν Ογλού Φερτούν 
33) Χατζηευφραιμίδης Ιορδάνης 

ΑΠΟΝΤΕΣ
1) Δημούδη Χρυσούλα 
2) Κυριακίδης Αλέξανδρος 
3) Παρτσαλίδου Δέσποινα 
4) Πυρνάρη Ειρήνη 

5) Τριανταφυλλίδης Κων/νος 
6) Τσεγγελίδης Ιωάννης 
7) Τσέπελης Εμμανουήλ 
8) Χασάν Ογλού Ορχάν 

(οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και προσκλήθηκαν νόμιμα)     
 
Στη συνεδρίαση παραβρίσκονται ο Δήμαρχος Ξάνθης κ. Χαράλαμπος Δημαρχόπουλος, η εκπρόσωπος της 
τοπικής κοινότητας Κομνηνών Κυριακή Τοποζίδου και ο εκπρόσωπος της τοπικής κοινότητας Καρυοφύτου 
Διαμαντής Σερεφιάς 
 
Γίνεται μνεία ότι οι παρακάτω δημοτικοί σύμβουλοι αποχώρησαν οριστικά από τη συνεδρίαση: Αχμέτ Καρά, 
και Τζενάν Τσαρεκτσή μετά την ψήφιση του 2ου θέματος, Καρά Οσμάν Χασάν Λεβέντ, Ερκάν Κιρατζή, 
Σιαμπάν Μπαντάκ, Μπεκήρ Ογλού Σουά, Μπογιάρ Αχμέτ Σελαϊντήν κατά τη συζήτηση του 3ου θέματος, 
Αλίκη Μιχαλοπούλου, Σωτήριος Τσιακίρογλου κατά τη συζήτηση του 4ου θέματος, Ραμαδάν Μποζ κατά τη 
συζήτηση του 6ου θέματος. 
 
Ο Πρόεδρος Δρεμσίζης Ιωάννης κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου και έθεσε 
υπόψη του συμβουλίου στο 6ο θέμα της ημερήσιας διάταξης τη με αριθμ.πρωτ.9647/26-3-2018 εισήγηση της  
Δ/νσης Οικονομικών του Δήμου Ξάνθης, η οποία έχει ως εξής:  

«Έχοντας υπόψη: 1) τις διατάξεις των άρθρων 235 και 240 του Κώδικα Δήμων & Κοινοτήτων, 
σύμφωνα με τις οποίες στους πόρους των ΝΠΔΔ, περιλαμβάνονται η ετήσια τακτική και τυχόν έκτακτες 
επιχορηγήσεις. 2) Το με αριθμό πρωτ. 937/2018 αίτημα του προέδρου του Κέντρου Πολιτισμού Δήμου 
Ξάνθης, για έκτακτη επιχορήγηση, προκειμένου να αναλάβει το ΝΠ τη διοργάνωση του 10ου Πανελλήνιου 
Πανθρακικού Ανταμώματος και του Φεστιβάλ Παιδικών χορωδιών. 3) Τον προϋπολογισμό του τρέχοντος 



    

οικονομικού έτους 2018 4) Tην με αριθμό 215/2011 (ΦΕΚ 1190/τ.Β/2011) απόφαση, για τη σύσταση του 
Νομικού Προσώπου  

Παρακαλώ να εισηγηθείτε στο Δημοτικό Συμβούλιο την εξέταση του αιτήματος του ΝΠ και τη λήψη 
απόφασης για  την έκτακτη επιχορήγηση του, με το ποσό των 25.000 ευρώ. (Αν η απόφαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου είναι θετική, θα απαιτηθεί αναμόρφωση του τρέχοντος προϋπολογισμού του Δήμου)». 

Επακολούθησε συζήτηση η οποία βρίσκεται καταγεγραμμένη σε ηλεκτρονική μορφή που τηρείται στο 
αρχείο του γραφείου του Δημοτικού Συμβουλίου και τέθηκαν διευκρινιστικές ερωτήσεις από τους 
συμβούλους οι οποίες απαντήθηκαν από τον πρόεδρο του Κέντρου Πολιτισμού κ. Πασχάλη Λύρατζη. 

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Εμμανουήλ Φανουράκη ο οποίος 
μεταξύ άλλων είπε στην τοποθέτησή του: «Όσο αφορά το πρώτο σκέλος, είπαμε εξαρχής ότι δεν έχουμε 
κανένα πρόβλημα. Όσο αφορά το δεύτερο σκέλος, και θεωρώ ότι η ηγεσία του Κέντρου Πολιτισμού και 
έμπειρη είναι και δεν μπορώ να καταλάβω πώς μπήκε σ’ αυτή τη διαδικασία, θεωρώ ότι θα μπορούσε πιο 
εύκολα να έρθει το θέμα εδώ και να υπάρχει μια ομόφωνη απόφαση. Αλλά πλέον είμαι ξεκάθαρος γιατί έχω 
μιλήσει και με τους περισσότερους πολιτιστικούς συλλόγους κι αυτό φαίνεται από την παρουσία μόνο του κ. 
Πολυμένη εδώ και κανενός άλλου. Αυτό που λέω ξεκάθαρα λοιπόν είναι ότι με μεγάλη χαρά θα δεχόμασταν 
εδώ μία απόφαση της οργανωτικής επιτροπής, για όλους τους λαογραφικούς και πολιτιστικούς συλλόγους, 
για ένα ετήσιο φεστιβάλ το οποίο θα ήταν υπό την αιγίδα του Δήμου Ξάνθης που θα αφορά παιδικά 
συγκροτήματα και παιδικές χορωδίες. Δεν μπορούμε να δεχτούμε όμως, ο δήμος Ξάνθης και το ΚΠ χωρίς να 
έχει πάρει καμία απόφαση σαν διοικητικό συμβούλιο. Δεν μπορούμε να δεχτούμε την επιχορήγηση, βοήθεια, 
χρηματοδότηση  συγκεκριμένου πολιτιστικού συλλόγου που τυγχάνει να είναι και υποψήφιος με τη δημοτική 
σας παράταξη μόνο και μόνο για να βοηθηθεί αυτός ο σύλλογος. Θα δεχτούμε όλους τους λαογραφικούς και 
πολιτιστικούς συλλόγους να μετέχουν σ’ αυτό που θέλετε να κάνετε με μεγάλη χαρά και μεγάλη 
ικανοποίηση. Η απουσία των συλλόγων όμως από τη σημερινή συνεδρίαση και η άγνοιά τους σε όσους 
ρωτήσαμε, ενημερωθήκαν από εμάς. Από κανέναν άλλον. Γι’ αυτό το λόγο εμείς σαν Κοινωνία Δημοτών στο 
δεύτερο σκέλος δεν μπορούμε να συμφωνήσουμε και να ψηφίσουμε. Είμαστε κατά για τους λόγους που 
αναφέραμε».  

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Ιπποκράτη Καμαρίδη ο οποίος 
μεταξύ άλλων είπε στην τοποθέτησή του: «Σήμερα αυτό που με ενοχλεί είναι ότι το διοικητικό συμβούλιο, 
δεν ξέρω γιατί πηγαίνουν οι σύμβουλοι της συμπολίτευσης εκεί αλλά εγώ δεν πάω για να κάνω τη γλάστρα 
γιατί έχω πολύ σοβαρότερα θέματα με τα οποία πρέπει να ασχοληθώ. Άρα, οποιαδήποτε απόφαση και να 
παρθεί θέλω να συμμετέχω στη διαμόρφωσή της. Είτε είμαι υπέρ είτε είμαι κατά. Αυτό αυτή τη στιγμή δεν 
έγινε, το πράγμα με ενοχλεί αφάνταστα, και υποθέτω και γιατί δεν έγινε. Τώρα. Το τι λέει ο πρόεδρος και το 
τι λέει ο καθένας, για τον έναν σύλλογο ο οποίος για δες, έκανε αίτηση από μόνος του στο συγκεκριμένο 
φορέα, εγώ το ακούω βερεσέ. Συμφωνώ λοιπόν ότι τέτοιες δράσεις πρέπει να γίνονται, τις στηρίζουμε από 
την αρχή μέχρι το τέλος γιατί ανεξάρτητα από τον πολιτισμό, ο κοσμάκης που θα ‘ρθει ένα κουτί τσιγάρα να 
αγοράσει είναι για την πόλη μας κέρδος. Αλλά αυτό μπορεί να διαμορφωθεί σε συνεργασία όλων των 
συλλόγων και όχι κάποιων που θα επιλέξει μόνος του ο πρόεδρος, για να κάνουμε και πιο σωστή και πιο 
σοβαρή δουλειά. Όπως η δουλειά που έγινε με τα σχολεία στην οποία συμμετέχουν πάρα πολλά σχολεία και 
πάρα πολλοί άνθρωποι. δεν διαφωνήσαμε γιατί όρισε και ποιον όρισε ούτε τίποτα. Απλά ζητάμε να 
συμπεριφέρεστε στα όργανα όπως προβλέπει ο νόμος και όπως είναι καθήκον σας. Εμείς, εάν λοιπόν τώρα, 
μας αναγκάζεται να γίνουμε αρωγοί της θέσης του Φανουράκη, θέλουμε τη συμμετοχή όποιου πολιτιστικού 
συλλόγου είναι διατεθειμένος να βοηθήσει. Και δεν θα υπάρχει αυτός να διαχειριστεί ή άλλος να διαχειριστεί. 
Το ΚΠ θα διαχειρίζεται». 

 Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Νικόλαο Ανταμπούφη ο οποίος 
μεταξύ άλλων είπε στην τοποθέτησή του: «Στα σχετικά έγγραφα της εισήγησης αναφέρεται χαρακτηριστικά 
ότι έχοντας υπόψη τις διατάξεις και το αίτημα του προέδρου του ΚΠ αυτό φωνάζει κατόπιν ενεργειών μου 
εντάξει; Ξεκάθαρα. Και το λέω και με μια πικρία γιατί όπως και ο κ. Καμαρίδης, συμμετέχω στο διοικητικό 
συμβούλιο του ΚΠ και πέρα από αντικειμενικές δυσκολίες κάθε άλλη φορά είμαι παρόντας και δεν είμαι 
μόνο με την παρουσία μου ούτε για να σηκώνω το χέρι μου αλλά παρεμβαίνοντας για να δημιουργηθεί ένα 
κλίμα συνεργασίας και να βγουν αποτελεσματικές αποφάσεις. Αυτό που γίνεται τώρα, μου προξενεί μεγάλη 
εντύπωση και έχω να πω το εξής. Αν έγινε και παλιότερα δεν θα πρέπει κανείς να το εκλαμβάνει ως μόνιμη 
συναίνεση απέναντι σε μια συγκεκριμένη συμπεριφορά. Αν έγινε και παλιότερα ή αν γίνεται και καμιά φορά, 
έχει να κάνει με το ότι εντάξει ρε παιδί μου μπορούμε να συνεννοηθούμε. Αλλά το μπορούμε να 
συνεννοηθούμε δεν σημαίνει ότι δίνει κανείς εν λευκώ επιταγή σε έναν πρόεδρο να κάνει πρόταση ύψους 
25.000€ να διαχειρίζεται την ουσία της πρότασης χωρίς να γνωρίζει το ΚΠ, χωρίς να γνωρίζει το διοικητικό 
συμβούλιο και χωρίς να έχει τη σύμφωνη γνώμη εν πάση περιπτώσει κάτω από μία συζήτηση. Για πολύ 
λιγότερα χρήματα και για άλλες εκδηλώσεις, έχουμε φάει ολόκληρες ώρες για συζητήσεις στο ΚΠ για το πώς 
θα γίνει καλύτερα. Έτσι λοιπόν αυτά τα κατ’ αποκοπή προεδρικά αιτήματα, εγώ δεν μπορώ να αντιληφθώ και 
αν θέλετε αυτός είναι ο λόγος που με γεμίζει πικρία αυτό γεγονός ότι εξακολουθούμε να λειτουργούμε με 



    

έναν τρόπο που είναι άναρχος. Και λέω να λειτουργούμε γιατί μιλάω για όλες τις αποφάσεις που παίρνουμε 
γύρω από τις επιχορηγήσεις για συγκεκριμένες δραστηριότητες. Επαναφέρω για άλλη μια φορά την πρόταση 
που πολλές φορές έχω κάνει κι εδώ και στο ΚΠ, να δημιουργήσουμε επιτέλους αυτό το ρημάδι το μητρώο 
των πολιτιστικών μας συλλόγων στο οποίο θα καταγράφουμε την πολιτιστική μας ιστορία και ταυτόχρονα 
την πολιτιστική δραστηριότητα έτσι ώστε να ξεχωρίσουμε την ήρα από το στάρι και να μπορούμε να 
βοηθούμε με έναν ορθολογιστικό τρόπο εκείνους τους ανθρώπους που έχουν να παρουσιάσουν συνέχεια και 
έργο στη δημιουργία και να μην τους βάζουμε όλους κάθε φορά στην ίδια ζυγαριά και να μην τους 
συμπεριφερόμαστε με έναν τέτοιο τρόπο, του τύπου επαναλαμβάνω κατόπιν ενεργειών μου. Με ενοχλεί. 
Καταψηφίζουμε. Ο πρόεδρος θα πρέπει να ακολουθεί τις διαδικασίες που αρμόζουν στη λειτουργία του 
διοικητικού συμβουλίου του ΚΠ. Αυτός είναι ο μοναδικός λόγος και μην τολμήσει κανείς να βγει και να 
παρερμηνεύσει αυτή τη στάση λέγοντας ότι αυτή η καταψήφιση έχει να κάνει με το ότι δεν θέλουμε να γίνουν 
πολιτιστικές εκδηλώσεις». 

Αμέσως μετά ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον Πρόεδρο του Κέντρου Πολιτισμού ο οποίος στην 
τοποθέτησή του μεταξύ άλλων είπε: «Πρώτα απ’ όλα έχω αποδείξει ότι δεν είμαι κατόπιν ενεργειών του 
προέδρου. Ποτέ δεν παράταξα τον πρόεδρο ή το δικό μου το όνομα σε καμία εκδήλωση και είναι άδικο αυτό 
που κάνετε αυτή τη στιγμή σε μένα διότι ποτέ δεν το έκανα αυτό. Ακόμη και λάθος να έκανα, που έπρεπε να 
ζητήσω την έγκριση του διοικητικού συμβουλίου για την έκτακτη επιχορήγηση, τουλάχιστον 4 χρόνια που 
είμαι στο ΚΠ και ο κ. Καμαρίδης το ξέρει καλύτερα και οι υπόλοιποι σύμβουλοι που ήταν 4 χρόνια, ότι ποτέ 
δεν παράταξα να πω, ο πρόεδρος και ο πρόεδρος, οπότε κακώς κατά την άποψή μου το αναφέρετε. Σε ότι 
αφορά τώρα το ετήσιο φεστιβάλ οργανωτικής επιτροπής και όλα αυτά εδώ. Η οργανωτική επιτροπή…πρώτα 
απ’ όλα κανείς σύλλογος δεν αποκλείστηκε. Κανείς. Και οι περισσότεροι σύλλογοι δεν συμμετέχουν. Το ΚΠ 
σχεδιάζει, ενημερώνει τους συλλόγους, προσκαλεί τους συλλόγους, να συμμετέχουν σε κάτι που σχεδιάζει. 
Κάτι που πιστεύω ότι το ίδιο πράγμα κάνατε κι εσείς. δεν παίρνατε για οποιονδήποτε σχεδιασμό έγκριση από 
την οργανωτική επιτροπή. Καμία φορά δεν το έχω δει αυτό και δεν υπάρχει και πουθενά και καμία εισήγηση 
της οργανωτικής επιτροπής προς το διοικητικό συμβούλιο του ΚΠ. Μου είπε ο ένας, σου είπε ο άλλος, μου 
είπε ο παράλλος, εγώ δεν λειτουργώ έτσι. Βεβαίως δεν συμμετέχουν γιατί κανείς δεν προσκαλέστηκε ακόμα. 
Μιλάμε για Νοέμβριο. Απρίλιο έχουμε. Ως προς τη λειτουργία μας λοιπόν στο ΚΠ δεν έχουμε αποκλείσει 
κανέναν. Ούτε 50-50 συμφωνώ κ. Ανταμπούφη, ούτε 70-30, ούτε 60-40.  Εμείς λοιπόν, βλέπουμε εξίσου 
όλους τους συλλόγους, ανεξαρτήτως το πού ανήκει ο κάθε πρόεδρος ή τα μέλη. Δεν αποκλείσαμε ποτέ 
κανέναν και μάλιστα έχουμε τις περισσότερες συνδιοργανώσεις από οποιαδήποτε άλλη φορά, οπότε η 
λειτουργία μας είναι συγκεκριμένη. Η διαδικασία….στο μόνο που μπορώ ίσως και στον κ. Ανταμπούφη να 
δώσω ένα δίκιο, είναι ότι η διαδικασία που θεωρούμε εμείς σωστή παρακολουθείτε, δεν υπάρχει κάτι 
γραμμένο πουθενά που να ακολουθείς μια συγκεκριμένη διαδικασία, είναι ότι πρώτα εξασφαλίζεις τα 
χρήματα και μετά πας στη διαδικασία να αποφασίσεις το τι θα κάνεις και πώς θα το κάνεις. Άρα λοιπόν 
προγραμματίζουμε και για να προγραμματίσουμε θα πρέπει να ζητήσουμε χρήματα προκειμένου να κάνουμε 
τις δράσεις μας. Ευχαριστώ πάρα πολύ».  

Τέλος ο Πρόεδρος κάλεσε το Σώμα να αποφασίσει σχετικά. 
ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 

Ύστερα από διαλογική συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων, έχοντας υπόψη του και την εν λόγω εισήγηση  
ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 

Αποδέχεται το αίτημα του ΝΠΔΔ με την επωνυμία «Κέντρο Πολιτισμού Δήμου Ξάνθης» και εγκρίνει 
σύμφωνα με την εισήγηση της υπηρεσίας την έκτακτη επιχορήγησή του με το ποσό των 25.000€ για τη 
διοργάνωση του 10ου Πανελληνίου Πανθρακικού Ανταμώματος και του Φεστιβάλ Παιδικών Χορωδιών.  

Μειοψήφησαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Εμμανουήλ Φανουράκης, Ιπποκράτης Καμαρίδης, Νικόλαος 
Ανταμπούφης, Γεώργιος Μυλωνάς, Μιχαήλ Χρυσοβαλάντης Ρεκάρης και Ειρήνη Χαριτωνίδου για τους 
λόγους που αναφέρονται στο ιστορικό μέρος της παρούσης απόφασης.  
………………………………………………………………………………………………................................ 
 Συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφτηκε όπως ακολουθεί. 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
      Ο Πρόεδρος         Τα μέλη 
Δρεμσίζης Ιωάννης                                         (Ακολουθούν υπογραφές) 
      (Υπογραφή) 

Ακριβές απόσπασμα 
Ξάνθη 7-5-2018 

Με εντολή Δημάρχου 
Η Ειδική Γραμματέας του Δημ.Σ/λίου 

       
 

Ανδρέου Μαρία - Άννα 



    

 


